
 

 

 

O B E C  Ž I K A V A 

 

 

ZÁPISNICA 

 

 

obecného zastupiteľstva v Žikave  
č. 2/2018 

 

konaného 

 

dňa 15. decembra 2018 o 17:00 hod. v priestoroch OcÚ Žikava 
(viď Príloha č. 1 – Pozvánka) 

 
 



Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď Príloha č. 2) 
Prítomní poslanci OcZ:   Jozef Drienovský,  

Ing. Miroslav Kukla, 
 Ladislav Kunský (18:55 hod. príchod) 
Mgr. Ján Malý,  
Ing. Katarína Tomášová (17:17 hod. príchod) 
Viera Zabáková. 

Ospravedlnení poslanci OcZ:  Daniel Dubec 
Neospravelnení poslanci OcZ:   
Hlavný kontrolór:    Mgr. Anton Segíň – prítomný 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Zloženie sľubu Ing. Kataríny Tomášovej 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a schválenie členov návrhovej komisie 
5. Audit účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2017 
6. Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 
7. Návrh rozpočtu na roky 2019-2021 + stanovisko hlavného kontrolóra 
8. Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
9. Zriadenie komisií a voľba ich predsedov 
10. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku Lýdia Rybaričová 
11. Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2018 
12. Rôzne 
13. Záver. 

 
K bodu 1:  Otvorenie. 
 Starosta obce Ing. Jozef Broniš privítal prítomných poslancov a otvoril zasadnutie. 
Nakoľko Ing. Katarína Tomášová nebola prítomná, starosta Ing. Jozef Broniš navrhol presunúť 
bod č. 2 ako bod č. 12. 
 
Starosta obce požiadal poslancov OZ o hlasovanie. 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 2:  Schválenie programu zasadnutia. 
 Starosta Ing. Jozef Broniš prečítal nový program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a schválenie členov návrhovej komisie 
4. Audit účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2017 
5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 



6. Návrh rozpočtu na roky 2019-2021 + stanovisko hlavného kontrolóra 
7. Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
8. Zriadenie komisií a voľba ich predsedov 
9. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku Lýdia Rybaričová 
10. Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2018 
11. Rôzne 
12. Zloženie sľubu Ing. Kataríny Tomášovej 
13. Záver. 

 
Starosta obce požiadal poslancov OZ o hlasovanie. 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 3:  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, a schválenie členov návrhovej 
komisie. 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  u r č u j e  na dnešné zasadnutie ako zapisovateľku 
zamestnankyňu obecného úradu Ľudmilu Kunskú. 
 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  s ch v a ľ u j e  na dnešné zasadnutie overovateľov 
zápisnice poslancov Jozefa Drienovského, Ing. Miroslava Kuklu. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  s ch v a ľ u j e  na dnešné zasadnutie členov 
návrhovej komisie Mgr. Jána Malého, Vieru Zabákovú. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 4:  Audit účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2017. 
 Starosta Ing. Jozef Broniš skonštatoval, že „Správy nezávislého audítora pre štatutárny 
orgán a obecné zastupiteľstvo obce Žikava“ (viď Príloha č. 3) dostali poslanci písomne. Obecné 
zastupiteľstvo obce Žikava  b e r i e  n a v e d o m i e  audit. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     



ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 5:  Rozpočtové opatrenia č. 6/2018. 
 Ľudmila Kunská vysvetlila „Rozpočtové opatrenia č. 6/2018“ (viď Príloha č. 4). Obecné 
zastupiteľstvo obce Žikava  b e r i e  n a v e d o m i e. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
 O 17:17 hod prišla na zasadnutie Ing. Katarína Tomášová. Starosta Ing. Jozef Broniš 
navrhol presunúť bod č. 12 na bod č. 6. 
 
Starosta obce požiadal poslancov OZ o hlasovanie (schválenie nového programu): 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
 Schválený nový program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a schválenie členov návrhovej komisie 
4. Audit účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2017 
5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 
6. Zloženie sľubu Ing. Kataríny Tomášovej 
7. Návrh rozpočtu na roky 2019-2021 + stanovisko hlavného kontrolóra 
8. Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
9. Zriadenie komisií a voľba ich predsedov 
10. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku Lýdia Rybaričová 
11. Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2018 
12. Rôzne 
13. Záver. 

 
K bodu 6:  Zloženie sľubu Ing. Kataríny Tomášovej. 
 Ing. Katarína Tomášová zložila sľub poslanca (viď Príloha č. 5), ktorý podpísala. 
Násladne starosta Ing. Jozef Broniš odovzdal Osvedčenie. 
 
K bodu 7:  Návrh rozpočtu na roky 2019 – 2021 + stanovisko hlavného kontrolóra. 
 Starosta Ing. Jozef Broniš vyzval hlavného kontrolóra Mgr. Antona Segíňa na prečítanie 
stanoviska k „Návrhu rozpočtu na roky 2019 - 2021“ (viď Príloha č. 6) obce Žikava. ). Hlavný 
kontrolór odporúča navrhovaný rozpočet schváliť. Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  b e r i e  
n a  v e d o m i e  odborné stanovisko hlavného kontrolóra. 



Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
 Starosta Ing. Jozef Broniš vyzval poslancov, aby predniesli pripomienky k rozpočtu na 
rok 2019 a otvoril diskusiu.  

Starosta vysvetlil poslancom, že v rozpočte je zohľadnené prijatie ďalšej pracovníčky na 
plný úväzok a to na rok 2019. V roku 2018 pracovala na polovičný úväzok.  

Ing. Katarína Tomášová si ešte raz ujasnila či ide o plný úväzok a súhlasila s prijatím na 
plný úväzok. Zároveň poďakovala Ľudmile Kunskej, že to zvládala celé roky sama.  

Ing. Miroslav Kukla sa zaujímal o akú čiastku (plat) na celý rok ide, tzn.  ako to zaťaží 
rozpočet.  

Starosta mu túto informáciu neposkytol nakoľko ide o ochranu osobných údajov. Starosta 
vysvetlil, že je potrebné, aby sa robilo koncepčne a zmysluplne, bez stresových situácií.  

Mgr. Ján Malý súhlasil s týmto návrhom, nakoľko si zastával názor, že už dávno mala 
byť prijatá pracovníčka na plný úväzok.  

Ing. Miroslav Kukla vysvetlil, že sa minulé obdobie ďalšia pracovníčka nebola potrebná, 
nakoľko nebolo toľko administratívy. Postupom času na obec prichádza viac kompetencií bez 
ohľadu na to či obec má potrebný počet zamestnancov alebo nie. Preto sa to v roku 2018 riešilo 
prijatie pracovníčky na polovičný úväzok, a preto aj Ing. Miroslav Kukla súhlasil s prijatí na 
plný úväzok.  
  

Starosta ešte upozornil v roku 2019 pôjde do dôchodku aj kuchárka  MŠ Žikava Terézia 
Schniererová. Chce, aby sa potom strava dovážala.  

Ing. Katarína Tomášová sa spýtala, či si myslí, že mamičky, ktorých deti navštevujú MŠ 
budú súhlasiť s dovážanou stravou.  

Starosta povedal, že tento problém budú riešiť v priebehu roku 2019 – potrebné získať 
všetky informácie.   

Ing. Katarína Tomášová sa spýtala, či sa plánujú zohnať aj nejaké sponzorské peniaze. 
 Na to jej Mgr. Ján Malý odpovedal, že preto sú tu potrebné dve pracovníčky na plný 

úväzok, aby sa starosta mohol venovať potrebným veciam, ako napr. zohnať sponzorov.  
  

Po tejto diskusii sa starosta spýtal či má  niekto pripomienky k návrhu rozpočtu a dal 
hlasovať za schválenie „Návrhu rozpočtu  na roky 2019-2021. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
 
 
 



K bodu 8:  Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
 Starosta vysvetlil, že návrh dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 (viď Príloha č. 7) sa týka 
zvýšenia ročného poplatku za TKO zo 14 €/osoba na 16 €/osoba, nakoľko náklady na TKO sa 
zvyšujú o 4 900 €. Zvýšenie o 2 € je nárast cca o 1 000 €.  

Viera Zabáková sa spýtala, či separovanie je veľký problém.  
Ing. Katarína Tomášová sa vyjadrila, že poplatok je nízky, ale ona za zvýšenie nebude 

hlasovať.  
Viera Zabáková je za zvýšenie poplatku.  
Mgr. Ján Malý tiež súhlasí zo zvýšením, ale chce aby bolo spravené verejné 

zhromaždenie v Kultúrnom dome Žikava, aby sa ľudia vyjadrili.  

Viera Zabáková mu oponovala, že ľudia dali dôveru Obecnému zastupiteľstvu, tak by 
malo rozhodnúť.  

Starosta potvrdil, že tieto zmeny prišli veľmi rýchlo a hlavne na konci roka, a nebol čas 
urobiť verejné zhromaždenie. Určite plánuje viac informovať obyvateľov obce Žikava.  

Hlavný kontrolór Mgr. Anton Segíň sa vyjadril, že v Topoľčiankach  už 14 rokov majú 
stále rovnakú cenu za TKO, ale že aj pre nich je to problém. Potvrdil, že okolité obce majú 20 
€/osoba, a že jediná cesta je separácia. Čím sa viac vyseparuje, tým sa znížia náklady za TKO. 
Navrhol, aby poslanci komunikovali s občanmi. Pri takomto nízkom rozpočte je to len začiatok.  

Jozef Drienovský podal návrh na zvýšenie ročného poplatku za TKO  na  17€/osoba.  
Ing. Katarína Tomášová navrhla zverejniť neplatičov na stránke a na vývesnej tabuli.  
Viera Zabáková povedala, že smetiaky môže mať každý koľko chce, ale hlavný kontrolór 

jej to vyvrátil, že to nie je pravda. Maximálne len 2.  
Ing. Katarína Tomášová sa vyjadrila, že babka má smetný kôš plný len  do polovice 

a musí platiť rovnako ako keď niekto má 2.  
Ing. Miroslav Kukla povedal, že nikdy to nebude fér. Jediná šanca je separácia, ale pokiaľ 

sa nepodarí dosiahnuť, aby všetci separovali, tak musíme riešiť uvedenú situáciu.  
Starosta ešte spomenul, že v niektorých obciach majú žetóny na vývoz, ale je tu riziko 

čiernych skládok.  

Starosta dal hlasovať za pozmeňovací návrh Jozefa Drienovského – 17 €/osoba. 
Hlasovanie: 
ZA: 3 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, V. Zabáková)      
PROTI: 1 (Mgr. J. Malý)    
ZDRŽAL SA: 1 (Ing. K. Tomášová) 
Pozmeňovací návrh nebol prijatý.  
 
Starosta dal hlasovať za pôvodný návrh – 16 €/osoba. 
Hlasovanie: 
ZA: 2 (J. Drienovský, Mgr. J. Malý)   
PROTI: 1 (Ing. M. Kukla)   
ZDRŽAL SA: 2 (Ing. K. Tomášová, V. Zabáková) 
Pôvodný návrh nebol prijatý.  
 



Starosta dal pozmeňovací návrh – 15 €/osoba. 
Hlasovanie: 
ZA: 2 (Mgr. J. Malý, V. Zabáková)      
PROTI: 2 (Ing. M. Kukla, J. Drienovský)    
ZDRŽAL SA: 1 (Ing. K. Tomášová)  
Pozmeňovací návrh nebol prijatý.  
 
Ing. Miroslav Kukla sa spýtal či sa v rozpočte počítalo s pôvodnou cenou (14€/osoba) za 
komunálne odpady. Starosta mu odpovedal, že nie. Rátalo sa so sumou 16 €/osoba.  
 
K bodu 9:  Zriadenie komisií a voľba ich predsedov. 

A. Komisia na ochranu verejného záujmu – hlavný kontrolór Mgr. Anton Segíň vysvetlil, 
že v tejto komisii sú zastúpené najpočetnejšie politické strany, nakoľko kontrolujú 
daňové priznanie. V tejto komisii môžu byť len poslanci Obecného zastupiteľstva. 
Obecné zastupiteľstvo obce Žikava: 

a) PREROKOVALO: návrh starostu obce 
b) VOLÍ: za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu – Jozef Drienovský. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 

 
Mgr. Ján Malý predniesol svoj osobný postreh, že na takejto malej obci keď je 

menej komisií, tak tým to je lepšie pre obec. Myslí si, že týmito komisiami vzniká 
nárazníková zóna, kde sa veci prenášajú na zastupiteľstvo. V komisii verejného záujmu 
vidí opodstatnenie. Ak budú komisie zvolené, tak chce, aby svoje zasadnutia a programy 
posielali  e-mailom všetkým poslancom. Dôvodom je, aby sa aj ostatní poslanci 
zúčastnili, ale bez možnosti hlasovania. 

Hlavný kontrolór Mgr. Anton Segíň sa vyjadril, že komisie majú svoje 
opodstatnenie aj v malej obci, pretože zapojíme do diania viac občanov. Plány komisií by 
mali byť zverejnené. 

Ing. Miroslav Kukla sa tiež vyjadril, že komisie sú dobré a súhlasil s hlavným 
kontrolórom, že sa zapojí viac občanov, pretože poslanci by všetko nezvládli – ako napr. 
niektoré kultúrne akcie. Finančná komisia urobí rozpočet a dá informáciu Obecnému 
zastupiteľstvu. Stavebná komisia zase pri predaji preskúma skutočnosti v žiadosti a podá 
informácie Obecnému zastupiteľstvu.  

Starosta Ing. Jozef Broniš si tiež myslí, že komisie majú svoj význam aj kvôli 
komunikácii s občanmi. 

 
B. Komisia finančná a pre správu obecného majetku - Obecné zastupiteľstvo obce 

Žikava: 
a) PREROKOVALO: návrh starostu obce 
b) VOLÍ: za predsedu komisie finančnej a pre správu obecného majetku – Ing. 

Miroslav Kukla. 



 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)     
PROTI: 1 (Mgr. J. Malý)    
ZDRŽAL SA: 0 
 

C. Komisia výstavby a územného plánovania  - Obecné zastupiteľstvo obce Žikava: 
a) PREROKOVALO: návrh starostu obce 
b) VOLÍ: za predsedu komisie výstavby a územného plánovania  – Mgr. Ján Malý 

(Mgr. Ján Malý navrhol, aby predsedom tejto komisie bol Jozef Drienovský, 
nakoľko má skúsenosti so stavbami. Nakoniec po diskusii s poslancami 
a starostom súhlasil) 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 0 
 

D. Komisia životného prostredia  - Obecné zastupiteľstvo obce Žikava: 
a) PREROKOVALO: návrh starostu obce 
b) VOLÍ: za predsedu komisie životného prostredia a verejného poriadku – 

Ladislav Kunský. 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 0 
 

E. Komisia kultúry, vzdelávania mládeže a športu – Obecné zastupiteľstvo obce Žikava: 
a) PREROKOVALO: návrh starostu obce 
b) VOLÍ: za predsedu komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu – Daniel 

Dubec. 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 0 

                                                                                                                         
K bodu 10:  Žiadosť o odpredaj obecného pozemku Lýdia Rybaričová. 
 Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie. Je to odkomunikované aj so žiadateľom. 
Stavebná komisia by mala preveriť, či je pozemok vhodný na predaj, či tam nevedú inžinierske 
siete a potom na ďalšom Obecnom zastupiteľstve sa táto žiadosť prerokuje.  
 Ing. Miroslav Kukla upozornil stavebnú komisiu, aby zistila skutkový stav. Ak bude 
potrebné, tak zavolať aj geodéta.  
Starosta dal hlasovať sa odročenie. 



Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 11:  Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019. 
 Návrh plánu kontrolnej činnosti (viď Príloha č. 7) predniesol Obecnému zastupiteľstvu 
hlavný kontrolór Mgr. Anton Segíň. O 18:55 hod prišiel na zasadnutie aj Ladislav Kunský. 

Starosta dal hlasovať za tento návrh. 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (J. Drienovský, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. Zabáková) 
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 12:  Rôzne. 
 Starosta bol na mikroregióne Tríbečsko a mikroregióne Hrušovsko-beňadický. Na 
Tríbečskom mikroregióne informovali starostu, že obec dostane 8 000 € dotáciu, ale na 
Hrušovsko-beňadickom zase informovali, že každá obec by mala dostať rovný diel a to by 
znamenalo 14 000 €. Starosta má nejaké priority, ktoré pošle poslancom e-mailom. 
 
 Starosta s Mgr. Jánom Malým navrhli na Silvestra urobiť detskú diskotéku, kapustnicu 
a ohňostroj. 
 Ing. Miroslav Kukla sa spýtal aké aktivity sa plánujú spraviť do konca roka. Starosta mu 
povedal, že plánuje na dva dni (27. 12. a 28. 12. 2018) otvoriť Kultúrny dom kde si budú môcť 
občania zahrať ping-pong. KD by bol otvorený cca od 14:00 hod. do 20:00 hod. Ako dozor sa 
ponúkol Ing. Miroslav Kukla, Jozef  Drienovský a Mgr. Ján Malý. 
 Ing. Miroslav Kukla informoval, že už pri prvom obecnom silvestri zvažovali či otvoriť 
KD, nakoľko treba otvoriť bufet a zabezpečiť aj hudbu. Je to potrebné dobre premyslieť. 
Nakoľko je to veľmi narýchlo plánované je dosť možné, že dosť občanov bude mať už svoj 
program. Veď len navariť víno a nachystať ohňostroj trvá dve hodiny, preto sa vždy robil 
Silvester vonku od 23:00 hod. do 01:00 hod.  
 Mgr. Ján Malý navrhol požiadať CafeBar, aby bol otvorený. Komentoval, že je dlhodobá 
nespokojnosť s CafeBarom nakoľko vždy keď je nejaká akcia, tak je zatvorený.  
 Viera Zabáková sa spýtala, či im nemôžeme prikázať, aby boli na akciách otvorení.  
 Ing. Miroslav Kukla navrhol, že keď sú k tomu výhrady, treba si predvolať Richterových 
a povedať im svoje výhrady a riešiť. 
 Starosta sa spýtal, či chceme riešiť Silvestra s dychovkou napr. od 20:00 hod. do 22:00 
hod. a potom by hrala hudba z reproduktora.  Kapustnicu by urobil Mgr. Ján Malý s Danielom 
Dubcom. Starosta chcel vedieť kto bude mať zodpovednosť. Ing. Katarína Tomášová povedala, 
že sa nemôže zúčastniť nakoľko už má program. Mgr. Ján Malý povedal, že teda len vtedy ak by 
bol CafeBar otvorený. Ak nie, tak nech je akcia vonku ako bola po minulé roky. Poslanci sa 
dohodli, že Silvester bude vonku ako po minulé roky a bez detskej diskotéky. 
 



 Ing. Miroslav Kukla poznamenal, aby pre jednotlivé komisie existovala nejaká osnova – 
čo všetko majú riešiť. Určiť dátum do kedy majú zohnať členov. Každý poslanec by mal byť 
v nejakej komisii.  
 Starosta dal predsedom komisií termín do konca januára 2019, aby si nahlásili členov 
a odkomunikovali plán činností.  
 
 Ing. Miroslav Kukla riešil, prečo nebude Vianočné pečenie pre dôchodcov. Spolok MS 
SČK tento rok nebude piecť nakoľko to nemal kto zorganizovať z časového hľadiska. Poslanci 
sa rozhodli, že Vianočné pečenie spravia sponzorsky – každý niečo napečie. Celú organizáciu si 
zobrala na starosť Viera Zabáková.  
 
K bodu 13:  Záver. 
 Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Prílohy k zápisnici: 

 Príloha č. 1: Pozvánka 
 Príloha č. 2: Prezenčná listina 
 Príloha č. 3: Správa nezávislého audítora 
 Príloha č. 4: Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 
 Príloha č. 5: Zloženie sľubu poslankyne Ing. Kataríny Tomášovej 
 Príloha č. 6: Návrh rozpočtu obce Žikava na roky 2019 – 2021 
  Príloha č. 7: Dodatok č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za  

          komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 Príloha č. 8: Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019 
 
V Žikava 15. 12. 2018 
 
Overovatelia zápisnice:  .......................................................   .................................................... 
                                                      Jozef Drienovský                          Ing. Miroslav Kukla 
           

 

Zapísala:  ................................................... 
                            Ľudmila Kunská 
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